
 
 

Skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
Onsdag d. 22. januar 2020 kl. 19.00 - 21.00  

 

Afbud fra: Annika, Rasmus og Peer 

 

Peer beder om at træde ud af skolebestyrelsen, da meget arbejde og megen rejseaktivitet 

forhindrer ham i at komme til møderne. Det har ikke været muligt for ham at komme til nogen 

af møderne i dette skoleår. 

 

Referat 
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Godkendelse af referat fra sidste møde.  
Referatet er godkendt.  
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Nyt fra Thurø Skole 

 

Personale: 

Vi har fokus på skolens arbejdsmiljø og er i god dialog herom.  

 

 

Ledelse:  

Orientering om skemaændringer 2. halvår 

Annemette orienterede om skemaændringer som er trådt i kraft efter juleferien som følge af 

personaleændringer. 

 

Forårs SFO – ansættelse mv. 

Der er ansættelsessamtaler i morgen torsdag den 23.1.2020. 

 

National trivselsmåling 

Skal gennemføres i perioden 20.1. – 20.3.2020.  

Forældre orienteres via AULA herom i løbet af næste uge. 

 

Skolebestyrelsesvalg (forskudt valg) 

Vi skal have gang i valgprocessen forventeligt i løbet af marts. 

Annemette afklarer til kommende bestyrelsesmøde, hvem der er på valg. 

 

Udarbejdelse af ”Beretning 2019” (drøftelse af indhold, form og præsentation) 

Elev/elever fra elevrådet fremlægger også i år rapporten i kort form.  

Der optages video, som lægges ud på AULA. 

 

Resultater fra T3 og arbejdet med T3 

Annemette gennemgik de overordnede resultater fra Program for Læringsledelse.  

Generelt ser det rigtig godt ud for Thurø Skole. 

Der arbejdes med resultaterne/data på årgangsniveau med henblik på at finde relevante 

indsatser i klasserne/på årgangene. 

 

 

Svendborg Kommune: 

Ressourcer, forflyttelser og afsked i skolevæsenet. 

 

Annemette orienterede kort om processen og om at Thurø Skole hverken skal modtage eller 



 
afgive medarbejdere i år.  
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Progressionsrapport (Bilag) 

Høringssvar – stikord: 

 

 Trivselsmålingen er rigtig positiv. 

 Det er positivt at se effekten af arbejdet med et fokusområde som fx 

relationskompetence. 

 En generel bekymring for læseresultaterne i det samlede skolevæsen. 

 Andelen af de bedste elever i dansk er faldende. Er der noget omkring motivationen?  

 Positivt at linjefagsdækningen generelt er høj. 

 Positiv udvikling i forhold til at få unge videre i en ungdomsuddannelse. 

 

Annemette udarbejder på baggrund af ovenstående input et kort høringssvar, som sendes 

rundt til orientering / kommentering i bestyrelsen. 
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Økonomi (bilag på mødet) 

 

Budget 2020: Forslag til budget 2020. 

 

Annemette præsenterede og gennemgik forslag til budget 2020. 

Budgettet blev vedtaget. 
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Revidering af princip 

 

Princip for lektier. Blev vi færdige? (Bilag) 

Princippet er gældende i sin nuværende form. Der er dog altid mulighed for at genbesøge 

princippet / principper generelt.  

 

 

Princip for elevers adgang til at få fri til eliteidræt eller musikskole (Bilag) 

Udskydes til næste gang. 
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Eventuelt 

 

En forespørgsel ift. fnat. 

Der er så vidt vides pt. ikke tilfælde af fnat på Thurø Skole. 

 

Mobilpolitik  

Klasselærerne (Carsten, Helle, Martin) melder i første omgang ud til 6. årgang at skolens 

politik er, at mobiltelefoner IKKE må medbringes i omklædningsrummet. 

I kommende nyhedsbrev til forældrene repeteres skolens mobilregler. 

 

 

 

 
 

Referent RF 


